
Zápis z jednání školské rady 

 
Datum: 3. 12. 2015, ZŠ Tuchlovice 

 

Zahájeno:  17:00 

Přítomni:  Petra Herdová, Mgr. Irena Lažanová, Mgr. Pavlína Opatrná, Ing. Vladimír Olič  

                  Petr Vondráček 

Omluveni: Ondřej Martinec  

Hosté:  Mgr. Jan Bejček, Dagmar Sláničková, Šarlota Mihulová 

Zapisovatel: Petra Herdová 

1. Poděkování vedení školy za podporu při distribuci dotazníku. 

 

2. Diskuse nad vybranými výsledky ankety: 

a) Pitný režim – méně sladkých nápojů, k výběru vždy voda s citrusy, mátou apod. 

b) Čerstvá zelenina – zaveden tzv. salátový bar, kde se děti vyberou zeleninu, kterou 

mají rády 

c) Čerstvé ovoce – děti dostávají pravidelně ovoce, je však potřeba větší osvěta o 

prospěchu čerstvé zeleniny a ovoce – mohou podpořit pedagogové 

d) Polévky – největší problém na 2. stupni, kdy žáci polévky nejedí. Dozor ve školní 

jídelně se pokusí děti více navádět ke konzumaci polévek. 

e) Výběr ze dvou jídel – v případě zavedení čipového systému a posílení týmu 

kuchařek. 

f) Online objednávání obědů a bezhotovostní úhrada – souvisí s čipovým systémem. 

Některé podněty z ankety jsou již ve školní jídelně zavedené a další se připravují. 

Při diskusi jsme se shodli, že je nutná větší osvěta zdravé výživy a pitného režimu mezi 

žáky, kterou mohou částečně zajistit pedagogové, ale velice důležitá je podpora od 

rodičů. K osvětě zdravé výživy by bylo možné využít i webové stránky ZŠ.   

3. Představení podrobné nabídky čipového systému, který využívají všechny kladenské 

základní školy. 

 

Mgr. Jan Bejček přislíbil prostudovat nabídku a možnost čipového systému a následně 

zahájit jednání s dodavatelem o požadovaném vybavení ohledně hardwaru, 

elektroinstalací a internetového připojení. 


